
Rada Gminy Piaski 

Radni – Sesja 

 

Protokół nr 51/2024 

 

LI Sesja w dniu 14 marca 2024  

Obrady rozpoczęto 14 marca 2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:04 tego samego dnia. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad, stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Gminy, Bernard Dorsz powitał wszystkich radnych, Wójta Gminy Piaski 

Wiesława Glapkę, Sekretarza Gminy Andrzeja Koniecznego, Skarbnika Gminy Bogumiłę Sosnowską, 

zaproszonych gości oraz przedstawiciela prasy.  

  

Stwierdził, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może 

obradować i podejmować uchwały (rada liczy 15 radnych). 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

 

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska  

2. Bernard Dorsz  

3. Justyna Grobelna  

4. Jacek Jańczak  

5. Marek Majsnerowski  

6. Dariusz Naskręt  

7. Rafał Nowak  

8. Marcin Porzucek  

9. Hanna Powicka  

10. Karolina Przybylska  

11. Dagmara Rucińska  

12. Justyna Sarbinowska  

13. Beata Tyrakowska  

14. Łukasz Waleński  

15. Maria Wesołek  

Radny Rafał Nowak – nieobecny 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik do protokołu.  

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 2. Informacja na temat porządku obrad. 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad, powitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Informacja na temat porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Gminy . 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Piaski. 

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji.  

7. Podjęcie uchwał: 

a) Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024r. 

b) Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2028 

c) Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie  udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. 

św. Marcina Biskupa w Strzelcach Wielkich 

8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie obrad. 



 

 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji..  

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

1 

Wyniki imienne: ZA (14) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak , 

Marek Majsnerowski , Dariusz Naskręt , Marcin Porzucek , Hanna Powicka , Karolina Przybylska , 

Dagmara Rucińska , Justyna Sarbinowska , Beata Tyrakowska , Łukasz Waleński , Maria Wesołek  

NIEOBECNI (1) Rafał Nowak  

 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Gminy . 

Przewodniczący Rady Gminy złożył sprawozdanie z działalności międzysesyjnej.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Piaski. 

Wójt złożył sprawozdanie z działalności międzysesyjnej oraz informacje o inwestycjach (film – 

podsumowanie kadencji 2019-2024 Gmina Piaski).    

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji. 

Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Pomocy Społecznej złożyła przewodnicząca 

komisji Dagmara Rucińska. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej złożyła Radna Beata Tyrakowska, zastępca 

przewodniczącej komisji. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju złożyła przewodnicząca komisji Maria 

Wesołek.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Sprawozdanie ze wspólnego posiedzenia Komisji złożył przewodniczący posiedzenia Bernard Dorsz.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy odbyło się 

dnia 14 marca 2024r o godz. 12.00. W posiedzeniu udział wzięli radni, Wójt Gminy, Sekretarz oraz 

Skarbnik. Omówione zostały projekty uchwał podejmowane  na dzisiejszej sesji. Podczas dyskusji 

Radna Hanna Powicka zaproponowała zwiększenie dotacji na organizację Uczniowskiego Klubu 

Sportowego SZODAN. Wójt poinformował, że na rok 2024 dotacja została zwiększona z 4 tys zł z 

2023r. do 10 tys zł. w 2024r. Wójt przekazał informacje na temat pogorzelców z Szelejewa Drugiego, 

przedstawił informacje na temat budowy ścieżki pieszo – rowerowej Piaski – Gostyń oraz problemów 

z tym związanych.  

 

Ad. 7. Podjęcie uchwał: 

 

a) Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024r. 

Projekt uchwały został omówiony i zaopiniowany pozytywnie na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Rady Gminy w dniu 14 marca 2024r.(Protokół nr 55/2024) 

Głosowano w sprawie: Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024r..  

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

1 

Wyniki imienne: ZA (14) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak , 

Marek Majsnerowski , Dariusz Naskręt , Marcin Porzucek , Hanna Powicka , Karolina Przybylska , 



Dagmara Rucińska , Justyna Sarbinowska , Beata Tyrakowska , Łukasz Waleński , Maria Wesołek  

NIEOBECNI (1) Rafał Nowak  

 

Odpis Uchwały Nr LI/405/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024r. stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

b) Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2028 

Projekt uchwały został omówiony i zaopiniowany pozytywnie na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Rady Gminy w dniu 14 marca 2024r.(Protokół nr 55/2024) 

Głosowano w sprawie: Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-

2028.  

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

1 

Wyniki imienne: ZA (14) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak , 

Marek Majsnerowski , Dariusz Naskręt , Marcin Porzucek , Hanna Powicka , Karolina Przybylska , 

Dagmara Rucińska , Justyna Sarbinowska , Beata Tyrakowska , Łukasz Waleński , Maria Wesołek  

NIEOBECNI (1) Rafał Nowak  

Odpis Uchwały Nr LI/406/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2024-2028 stanowi załącznik do protokołu.  

 

c) Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Rzymskokatolickiej p.w. św. Marcina Biskupa w Strzelcach Wielkich 

Projekt uchwały został omówiony i zaopiniowany pozytywnie na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Rady Gminy w dniu 14 marca 2024r.(Protokół nr 55/2024) 

Głosowano w sprawie: Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Rzymskokatolickiej p.w. św. Marcina Biskupa w Strzelcach Wielkich.  

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

1 

Wyniki imienne: ZA (14) Grażyna Andrzejewska , Bernard Dorsz , Justyna Grobelna , Jacek Jańczak , 

Marek Majsnerowski , Dariusz Naskręt , Marcin Porzucek , Hanna Powicka , Karolina Przybylska , 

Dagmara Rucińska , Justyna Sarbinowska , Beata Tyrakowska , Łukasz Waleński , Maria Wesołek  

NIEOBECNI (1) 

Rafał Nowak  

Odpis Uchwały Nr LI/407/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Rzymskokatolickiej p.w. św. Marcina Biskupa w Strzelcach Wielkich stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Ad. 8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że od ostatniej sesji Rady Gminy do dnia dzisiejszego 

nie wpłynęła żadna interpelacja, ani wniosek.  

Radni nie wnieśli interpelacji i zapytań w trakcie obrad sesji.  

 

Ad. 9. Wolne wnioski i informacje. 

Radna Hanna Powicka przypomniała o ul. Chrobrego. Powiedziała, że jest to jedna z najstarszych ulic 

w Piaskach, która wymaga modernizacji. Od ponad pięciu lat zgłasza wraz  z Radnym Marcinem 

Porzuckiem potrzebę remontu tej ulicy. Dodała, że ma nadzieję  iż w przyszłej kadencji Radnym uda 

się poprawić komfort życia mieszkańców tej ulicy.  

 

Radny Marcin Porzucek sprostował, że jest to najstarsza ulica, która jeszcze nie została zrobiona,  

wszystkie stare drogi w Piaskach zostały wyremontowane, to jest jedyna, która została, Inne nowe 

drogi są robione. Dodał, że przyłącza się do apelu Radnej.   

 

Sołtys Drzęczewa Pierwszego przypomniał, że gmina Piaski składa się też z prowincji, nie tylko 

miejscowość Piaski, są również mniejsze miejscowości. Radni wskazują, że drogi w Piaskach są 

zaniedbane, w mniejszych miejscowościach również, szczególnie w kierunku lasu, drogi są w 



opłakanym stanie. Dodał, iż ma nadzieje że po zakończeniu inwestycji budowy obwodnicy drogi nr 12 

śladem  Drzęczewa Drugiego droga  też zostanie  zrobiona.  

 

Radna Hanna Powicka odpowiedziała sołtysowi, iz wielokrotnie podkreślała, że jest radną gminy, 

jesteśmy radnymi gminy. Mówiła, że może nie wybrzmiało to na sesjach ale na komisjach pochylamy 

się nie tylko nad Piaskami ale nad wszystkimi miejscowościami. Jeżeli ktokolwiek z Radnych 

występował, że jest jakaś potrzeba w jakiejkolwiek miejscowości większość z nas to popierała.  

 

Radna Justyna Sarbinowska zwróciła uwagę na budynek komunalny przy ul. Dworcowej. 

Poinformowała, że mieszkańcy nie mają przyłącza gazu, większość mieszkań ogrzewana jest 

kominkami bądź piecami kaflowymi. Zapytała czy w przyszłości planowane jest przyłączenie gazu do 

budynku  ponieważ jakaś alternatywa ogrzewania dla tych mieszkańców musi być.  

Wójt odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie ma konkretnych planów (na papierze), że będzie 

przyłączony gaz. W przyszłej kadencji trzeba będzie wykonać dokumentacje przyłącza i dokumentacje 

rozprowadzenia po mieszkaniach. Dodał, że w związku z dyrektywą unijną nie będzie to problem 

tylko ul. Dworcowej 2 ale wszystkich mieszkań komunalnych na terenie Gminy Piaski. W przyszłych 

budżetach samorząd nie uniknie aby  systemy ogrzewania zamienić. Jak to będzie i na co zamieniane 

będą ogrzewania nie wiadomo. W tej chwili Komisja Europejska daje nam kilka lat daje na to abyśmy 

od gazu odeszli. Więc nasuwa się pytanie, czy samorząd zdąży zlecić dokumentacje i gaz wprowadzić 

i czy to będzie sens. Będzie to olbrzymi problem dla całej Polski, dla wszystkich mieszkańców. 

Należy się zastanowić jaki system ogrzewania wybrać i założyć. Nie wiadomo w jakim kierunku 

sprawa ogrzewania mieszkań pójdzie.  

 

Radny Łukasz Waleński poinformował, że jesteśmy rannymi całej gminy aczkolwiek widzimy 

problemy w miejscowościach w których mieszkamy. Dodał, że na sesjach brakuje radnych 

powiatowych. Kilka razy interweniował w powiecie i to nie przynosi najmniejszych rezultatów. 

Mówił, że to co chciał powiedzieć złoży na piśmie. Zwrócił uwagę, że radni gminy na powiat nie 

mamy wpływu. Chciał zaznaczyć kwestię bezpieczeństwa drogi ze Smogorzewa do Drzęczewa. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Radni powiatowi zapraszani są na każdą sesje Rady Gminy a 

na sesjach radnych nie ma.    

Zakomunikował, że do 30 kwietnia 2024r. Radni muszą złożyć oświadczenia majątkowe za 2023r. 

oraz, że kadencja Rady kończy się 30 kwietnia w związku z czym w kwietniu odbędzie się jeszcze 

jedna sesja.  

 

Ad. 10. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za udział w posiedzeniu, z okazji zbliżających się świąt 

Wielkanocnych złożył wszystkim obecnym życzenia i zamknął LI sesję Rady Gminy Piaski.   

 

Zapis audiowizualny obrad LI sesji Rady Gminy Piaski został zamieszczony pod adresem: 

http://piaskiwlkp.esesja.pl/transmisje_z_obrad_rady                         

 

 

  

Przewodniczący Rady Gminy  

 

Bernard Dorsz  

 

 

  

 
Przygotował(a): Joanna Polaszyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

http://piaskiwlkp.esesja.pl/transmisje_z_obrad_rady

